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§ 24 Beslutsärenden i stadsdelsnämnden 

- Svar på skrivelse 

 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på 

skrivelsen. 

 

Ärendet 

Föreligger förvaltningens tjänstutlåtande,  

dnr 1.1./1139-2016. 

 

I en skrivelse från Moderaterna, Liberalerna och 

Kristdemokraterna som sitt ersättaryttrande, ställs frågan 

varför beslutsärendena minskar i stadsdelsnämnden.  

 

Förvaltningen har att hantera de uppdrag som nämnden fattar 

beslut om. Det finns i dagsläget inga ärenden som ligger och 

väntar på att föras upp till nämnden för beslut.   

 

Beslutsgång  

Ordföranden Lorena Delgado (V) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut, och hör bifall därtill. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Salar Rashid (S) anmäler för Socialdemokraterna, 

Miljöpartiet och Vänsterpartiet ett särskilt uttalande enligt 

bilaga. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll 

Sida 16 (58) Sammanträdesprotokoll  

4/2017-03-30 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skärholmens 

stadsdelsförvaltning 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503, 127 26 Skärholmen 

Telefon 08-508 24 000 

skarholmen@stockholm.se 

stockholm.se 

 

Bilaga: särskilt uttalande Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet 

 

Skärholmens stadsdelsnämnd 

2017-03 -30 

SU 

Beslutsärenden i stadsdelsnämnden, 

Dnr 1.1./1139-2016                                                                   

  

 Lorena Delgado (V)  

 Salar  Rashid (S) 

 Sara Grolander (Mp)      

 

Vi välkomnar de frågeställningarna som har ställts till 

förvaltningen och oppositionen gör sitt arbete med att granska 

den förda politiken i stadsdelsnämnden. Oppositionen har 

alltid även rätt att få sina frågor beredda i nämnden. Däremot 

ifrågasätter vi sättet som frågorna implicits ställs på - i det här 

fallet från Moderaterna, Liberalerna och Kristdemokraterna.  

 

Frågan lyder inte om antalet beslutsärenden ändrats 

genomtiden har minskats?  

Utan snarare ”varför” minskar beslutsärendena i 

stadsdelsnämnden?  

Ett antagande som kan leda till tron om att faktiskt så är fallet.  

Vidare insinuerar dessa frågor att vi – inom majoriteten – har 

flyttat ut besluten från nämnden och att vi på något sätt ändrat 

den demokratiska processen. 

 

Så är naturligtvis inte fallet. Under mandatperioden har vi inte 

bara utökat den demokratiska processen, vi har förlängt den. 

Vi har öppnat upp för alla partier att ha full insyn i 

förvaltningens styrsystem, genom att låta de mindre partierna 

kunna företräda sig själv under gruppledarmötena med 

förvaltningen. 

Vi har utökat antalet råd inom förvaltningen och vi har skapat 

ett ungdomsråd för hela stadsdelen. Med andra ord har 

majoriteten utökat de demokratiska funktionerna överlag.  
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Man menar att besluten av vikt har minskat. Vad menas med 

det? Är det för att vi har infört medborgarbudgeterad park? 

Eller för att vår stadsdelsförvaltning samarbetar mer intensivt 

och tätare med de centrala förvaltningarna? Mycket finns att 

göra kring de demokratiska processerna, men skillnaderna 

mellan majoriteten och flera av partierna i minoriteten är ju att 

vi snarare har ökat stadsdelarnas inflytande, medans andra 

partier som är representerade inom nämnden vill till och med 

minska antalet stadsdelar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


